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Krátce z obsahu

Slovo úvodem

Číslo 2
Ročník 2011Cena 7 Kč

Vážení spoluobčané. 

V prvním čísle Koryčanského zpra-
vodaje jsem Vám představil plán rozvoje 
našeho města. 

Dnes Vás chci informovat o tom, jak 
je plán plněn.

Zmínil jsem tři akce:
- rekonstrukce Domova pro seniory,
- třetí etapa revitalizace náměstí,
- zateplení budov Hasičské zbrojnice 
 a Domova pro seniory.

Všechny uvedené akce jsou projekto-
vě připraveny a čekají na podzimní výzvy 
k podání.

V současné době probíhá jedna z nej-
náročnějších akcí. Je to celková oprava 
kanalizace v ulicích Tyršova a Smetano-
va. Chci vyjádřit poděkování občanům 
jmenovaných ulic za trpělivost a spolu-
práci s městským úřadem i zhotovitel-
skými fi rmami. Odměnou Vám jistě bude 
příjemnější bydlení v nově upraveném 
prostředí.

V Jestřabicích probíhají hned dvě 
akce současně:

1. Na místním hřbitově jsou opravo-
vány chodníky a okolí kostela zámkovou 
dlažbou  včetně vchodů na hřbitov.

2. Na návsi  pokračuje výstavba auto-
busových zastávek s přístřešky pro cestu-
jící. S ukončením prací se počítá do kon-
ce června tohoto roku.

Z důvodu geologických problémů je 
dokončení rekonstrukce silnice II/432 
v úseku konec Koryčan  po křižovat-
ku Mouchnice – Kyjov  posunuto do 
20.7.2011.

Nyní krátce k připravovaným akcím:
1. V červnu bude zahájena generální 

oprava veřejného osvětlení v Nádražní 
ulici za použití moderního a úsporného 
osvětlení LED. Touto technologií bude 
provedeno i nasvícení kostela sv.Vavřince 
na Náměstí.

2. Za získané dotace od MMR je plá-
nováno přes školní prázdniny vybudovat 
v prostorách základní školy na Masary-
kově ulici „Zelenou učebnu“ – místo pro 
poznávání přírody našimi žáky. Za školní 
družinou bude upravena zóna pro menší 
děti i jejich rodiče jako místo pro odpo-
činek a hry.

3. Jsme si vědomi toho, že místní 
rozhlas a jeho zařízení je v nevyhovují-
cím stavu. Nesplňuje dnešní požadavky 
informačního systému. Nabízí se mož-
nost uskutečnit společný projekt se sou-

sedními obcemi Mouchnice, Nemotice 
a Snovídky.

Tento záměr s názvem „Místní infor-
mační systém a povodňový plán obcí 
Kyjovky“ bychom chtěli podat do pod-
zimní výzvy SFŽP.

4. Projektově je připravena rekon-
strukce koryčanského hřbitova a obnova 
zeleně ve městě.

Jedná se o lokality koryčanského 
hřbitova, rybník Kachník, ulice Zámecká 
a náves Blišice.

Žádost o dotace byla zpracována 
a  podána v rámci červnové výzvy.

Příspěvek do Koryčanského zpravo-
daje píši v době otevření našeho  kou-
paliště. Děkuji všem, kteří se podíleli na 
rekonstrukci technologie úpravy vody, 
celého areálu a přípravě  koupaliště pro 
letošní sezonu. 

Začíná léto – čas dovolených, prázd-
nin, odpočinku, ale i sportovního a turis-
tického vyžití.

Věřím, že Koryčany a krásná okolní 
příroda přispějí k relaxaci, odpočinku 
i poznání.

Hezké prožití letních dnů přeje                        
Zdeněk Šmela, starosta
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Den dětí v mateřské škole
Dne 1. června jsme oslavili všichni společně i s rodinnými příslušníky Den dětí na naší školní zahradě. Program zahájily děti 

pohádkou Sněhurka a sedm trpaslíků, poté následovalo pasování školáků a pokračoval program soutěživých her, které připravily 
maminky. Po ukončení soutěží následovalo odměňování dětí medailemi a balíčkem dobrot. Příjemné odpoledne bylo ukončeno 
opékáním špekáčků u ohně a vypouštěním nafouknutých balónků s pozdravem dětí sluníčku, které nás nezklamalo a celé odpo-
ledne se na nás pěkně usmívalo.                                     Naďa Horenská, ředitelka MŠ Koryčany
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Zápis 
z 3. řádného zasedání  Zastupitelstva  Města  Koryčany,

konaného dne  5.  5. 2011 v Koryčanech

2. řádné zasedání Zastupitelstva Města 
Koryčany  konané ve velké zasedací míst-
nosti na MěÚ Koryčany  zahájil  starosta 
Zdeněk Šmela v 19.00 hodin.   Zasedání 
se zúčastnilo 15 zastupitelů,  Ověřovate-
li zápisu byli jmenováni zastupitelé Josef 
Tvrdý a Jaroslav Vrba. Návrhová komise 
byla schválena ve  složení  zastupitelů 
JUDr. Ludmila Harvilíková, Ing. Miroslav 
Budík a Zdeněk Šmela.   Průběh zasedání 
zapsal Václav Paseka.

Program:
1. Zahájení
2. Doplnění a schválení programu
3. Zpráva o činnosti Rady Města Koryča-

ny
4. Souhlas s převodem hospodářského 

výsledku u příspěvkových organizací
5. Schválení fi nančního příspěvku v roz-

počtu města Koryčany v roce 2012 na 
zajištění pohotovosti družstva JPO II 
Koryčany ve výši 150.000,-Kč

6. Schválení podnětu spol. KORYNA 
nábytek ke změně územního plánu na 
parcele p. č. 1365/1 v k. ú. Koryčany

7. Informace o  investičních akcí  a VPP 
města Koryčany v roce 2011

8. Schválení dodatku č. 1 ke zřizovací 
listině příspěvkové organizace měs-
ta Koryčany „Domov pro seniory 
Koryčany“

9. Převody majetku města
10. Schválení organizačního zabezpečení 

následujícího zasedání zastupitelstva
11. Interpelace zastupitelů
12. Diskuse 
13. Návrh usnesení
14. Závěr

add 1. Zahájení - add 2. Doplnění 
a schválení programu

Starosta přivítal všechny přítomné. 
Z občanů města se zasedání zastupitelstva  
zúčastnilo 18 občanů.  Starosta vyzval 
zastupitele, aby  se vyjádřili k navržené-
mu  programu jednání.  Navržený pro-
gram  nebyl doplněn a byl  schválen, 15-ti 
hlasy přítomných zastupitelů.

add 3. Zpráva o činnosti Rady Města 
Koryčany

Tajemník úřadu Pavel Vaněk před-
ložil zprávu o činnosti rady od poslední-
ho zasedání zastupitelstva. Zastupitelstvo 
vzalo zprávu na vědomí. Zpráva je při-
ložena   k zápisu a je jeho součástí.

add 4. Souhlas s převodem hospodář-
ského výsledku u příspěvkových orga-
nizací

Starosta vyzval přítomné zastupitele 
a občany,  aby se vyjádřili k předložené-
mu návrhu na převod hospodářského 
výsledku u příspěvkových organizací.

K této zprávě nebyly dotazy ani při-
pomínky.  Starosta přečetl návrh usnese-
ní a nechal o tomto bodu hlasovat. 

Zastupitelstvo města Koryčany dává 
souhlas,15-ti hlasy přítomných zastupi-
telů:

1.  Příspěvkové organizaci města 
Koryčany - ZŠ Koryčany k  převedení 
zlepšeného hospodářského výsledku za 
rok 2010 v celkové částce ve výši 50.092,14 
a to takto: do fondu odměn  částku ve výši 
40.000,-Kč, do fondu rezervního částku 
ve výši 10.092,14 Kč.  

2.  Příspěvkové organizaci města 
Koryčany - MŠ Koryčany k  převede-
ní zlepšeného hospodářského výsled-
ku za rok 2010 v celkové částce ve výši 
683,84 Kč do fondu rezervního.  

add 5. Schválení fi nančního příspěvku 
v rozpočtu města Koryčany v roce 2012 
na zajištění   pohotovosti družstva JPO 
II Koryčany ve výši 150.000,-Kč

Starosta seznámil zastupitele a občany 
o podmínce pro podání žádosti o dotaci 
poskytnuté z rozpočtu kraje na  zajištění 
pohotovosti družstva JPO II Koryčany 
pro rok 2012. Zastupitelstvo musí schvá-
lit v termínu do 10. 6. 2011 fi nanční pří-
spěvek (vlastních prostředků) v rozpočtu 
města Koryčany pro rok 2012 na zajiště-
ní pohotovosti družstva JPO II Koryča-
ny ve výši 150.000,-Kč.Schválení tohoto 
příspěvku (vlastních zdrojů) Zastupitel-
stvem města Koryčany je podmínkou pro 
podání Žádosti o dotaci v letošním roce 
pro rok 2012  z rozpočtu Zlínského kraje 
ve výši 100.000,-Kč.  

Starosta vyzval přítomné zastupitele 
a občany, aby se vyjádřili k předloženému 
návrhu.   K tomuto nebyly dotazy ani při-
pomínky. Starosta  nechal o tomto bodu 
hlasovat.  

Hlasování:  
Zastupitelstvo  Města Koryčany 

schvaluje, 15-ti hlasy přítomných zastu-
pitelů, fi nanční příspěvek  v rozpočtu 
města Koryčany  v roce 2012 na zajištění 
pohotovosti družstva kategorie JPO II ve 
výši 150.000,-Kč.  

add 6. Schválení podnětu spol. KORY-
NA nábytek ke změně územního plánu 
na parcele p. č. 1365/1 v k. ú. Koryčany

Starosta seznámil zastupitele a obča-
ny s podnětem spol. KORYNA nábytek 
se sídlem v Koryčanech ke změně územ-
ního plánu na parcele p. č. 1365/1 v k. ú. 
Koryčany. Změna ve využití spočívá ve 
vymezení  ze stávajícího využití uvedené 
části parcely dle stávajícího územního 
plánu schváleného zastupitelstvem dne 
12. 10. 1995  jako plochy průmyslové 
výroby, služeb, skladů, technického vyba-
vení, dopravního zařízení ( AN – autobu-
sové nádraží, P – parkoviště, G – garáže, 
B- benzín. čerpací stanice, V – vodoje-
my)  s pod označením P  ( parkoviště ) na 
využití jako stavební parcely za účelem 
výstavby objektu  pro obchod a služby. 
Jedná se o budovu obdélníkového tvaru 
o rozměrech 40x 28 m, která bude situ-
ována při čelním pohledu na adminis-
trativní budovu na pravé straně ( u zdra-
votního střediska ). Zbylá plocha bude 
využívána jako parkoviště. 

Starosta vyzval přítomné zastupitele 
a občany,  aby se vyjádřili k předložené-
mu návrhu spol. KORYNA nábytek. 

Do diskuse se přihlásil předkladatel 
žádosti předseda představenstva spol. 
KORYNA nábytek pan Miroslav Rum-
pela, který seznámil přítomné s před-
loženým záměrem  výstavby objektu pro 
obchod a služby. Objekt je situován na 
pozemku uvedené společnosti. Dále jme-
novaný odpovídal na dotazy zastupitelů 
a občanů.  Do diskuse se přihlásila paní 
Jindřiška Celá, která ve svém vystoupe-
ní poukázala na skutečnost, že výstavba 
tohoto obchodního střediska se dotkne 
všech obchodníků ve městě a především 
zaměstnanců těchto obchodů. V podob-
ném duchu vystoupil z řad občanů pan 
Miroslav Horáček. Dále se do diskuse při-
hlásil zastupitel  pan Marek  Berka, který 
řekl ve svém vystoupení, že ve volebním 
programu jeho uskupení byla i výstavba 
takového to obchodního střediska. Z uve-
deného důvodu nemůže jinak hlasovat 
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jak pro tento záměr. V podobném duchu 
se vyslovil i zastupitel pan Michal Huš-
ka, který poukázal na větší konkurenci. 
V uvedeném duchu reagovala zastupi-
telka paní JUDr. Ludmila Harvilíková. 
V uvedené souvislosti vystoupil zástupce 
spol. Polypeje pan Bc. Filip Manoušek 
a upozornil přítomné na skutečnost, že 
bude toto zasedání natáčet na kameru. 
Starosta ukončil diskusi k tomuto bodu,  
přečetl návrh usnesení a nechal o tomto 
bodu hlasovat. 

Zastupitelstvo města Koryčany schva-
luje, 11-ti hlasy přítomných zastupitelů, 
proti 4, zdržel se 0, podnět ke změně 
územního plánu na parcele p. č. 1365/1 
v k. ú. Koryčany. Změna ve využití spo-
čívá ve vymezení  ze stávajícího využi-
tí uvedené části parcely dle stávajícího 
územního plánu schváleného zastupi-
telstvem dne 12. 10. 1995  jako plochy 
průmyslové výroby, služeb, skladů, tech-
nického vybavení, dopravního zařízení ( 
AN – autobusové nádraží, P – parkoviště, 
G – garáže, B- benzín. čerpací stanice, V 
– vodojemy)  s pod označením P  ( par-
koviště ) na využití jako stavební parcely 
za účelem výstavby objektu  pro obchod 
a služby. Jedná se o budovu obdélníko-
vého tvaru o rozměrech 40x 28 m, která 
bude situována při čelním pohledu na 
administrativní budovu na pravé straně 
( u zdravotního střediska ). Zbylá plocha 
bude využívána jako parkoviště. 

 
Podnět spol. KORYNA nábytek bude 

předán zpracovateli ÚP, kterým je Měst-
ský úřad Kroměříž, odbor rozvoje města  
a následně zapracován do nového Územ-
ního plánu města Koryčany.   

add 7. Informace o  investičních akcí  
a VPP města Koryčany v roce 2011

Starosta seznámil zastupitele a pří-
tomné občany s průběhem investičních 
akcí a větších oprav a VPP ve městě 
Koryčany v roce 2011. 
Investiční akce a větších oprav ve Městě 
Koryčany na rok 2011
1./ Zařízení pro recyklaci stavebních 

odpadů – bylo dokončeno 
8./ Zateplení ZŠ Náměstí 106  –  bylo 

dokončeno 
9./ Zateplení Školní jídelny, družiny, 

v ul. Nádražní – bylo dokončeno  
2./ Zastávka Jestřabice- bude zahájena 

v druhé polovině měsíce května
3./ Projekt kanalizace Jestřabice pro 

územní řízení – pokračuje  
4./ Projekt – studie chodníků Jestřabice 

je odvislé od dokončení  výše uvede-
ného projektu

5./ Hřbitov Koryčany – Vypracování 

projektu na celkové řešení úprav 
místního hřbitova- oprava zíd-
ky cest, kolumbárií, ozelenění atd. 
a podání žádosti o dotaci – projekt 
je zpracováván  

6./ Rozšiřování kamerového systému ve 
městě 

7./ Koupaliště – oprava technologie 
byla dokončena, je připraveno pro 
letní sezonu 

10./ Zpracování nového digitálního UP 
Koryčany- bude dokončen v listo-
padu tohoto roku 

11./  Cimburk – statické zajištění  pro rok 
2010

12./ Revitalizace centra  města Koryča-
ny- chodníky Nádražní,Masarykova
,Příční– podání žádosti o dotaci  je 
odvislé od vyhlášení výzvy

13./ Dostavba Domova pro seniory – 
podání žádosti o dotaci je odvislé od 
vyhlášení výzvy

14./  Rekonstrukce vozovky v ulici Tyr-
šova a Smetanova – po rekonstrukci 
kanalizace    

15./ Vybudování chodníku v ul. Potoky 
– byly dokončeno 

16./ Zpracování projektové dokumen-
tace na rekonstrukci ul. Zámecká 
– probíhá 

17./ Zateplení Domova pro seniory – 
dokumentace připravena čeká se na 
vyhlášení výzvy 

18./ Zateplení Hasičské zbrojnice –  
dokumentace připravena čeká se na 
vyhlášení výzvy

19./ Žádost o dotace a činnosti hasičů 
JPO 2 pro rok 2011 

20./ Rekonstrukce sociálního zařízení na 
hasičské zbrojnici čp. 82 v ul. Kyjov-
ská -  byla dokončena

22./ Prodloužení sítí v ul. Pivodova  za 
účelem výstavby RD – je zpracová-
vána dokumentace  

23./ Rekonstrukce plynových kotlů na 
nové hasičské zbrojnici ul.  Kyjovská 
čp. 82 

24./ Demolice 2 domů v ul. Lhotka čp. 
32 a 254 –  je před dokončením  

25./ Oprava  izolace domů v ul. Masary-
kova čp. 258 a 262- byla dokončena

VPP Města Koryčany na rok 2011
1./ Oprava fasády budovy zadní části 

dvoru MěÚ 
2./  Dokončení fasády b. j, Masarykova
4./ Oprava chodníků - probíhá průběž-

ně
5./ Běžná oprava a údržba veřejných 

prostranství a veřejné zeleně – pro-
bíhá průběžně

K této zprávě nebyly dotazy ani při-

pomínky.  Zastupitelstvo  Města Koryča-
ny vzalo informaci starosty  na vědomí.

add 8. Schválení dodatku č. 1 ke zři-
zovací listině příspěvkové organizace 
města Koryčany „Domov pro seniory 
Koryčany“

Předmětem dodatku byl souhlas zři-
zovatele (města Koryčany) s rozšířením 
doplňkové činnosti příspěvkové organi-
zace, a to o:

„Poskytování technických služeb 
a jiných činností obdobné povahy“ 
v rozsahu volné živnosti „Výroba, obchod 
a služby neuvedené v přílohách č. 1  a 3 
živnostenského zákona. 

Starosta vyzval přítomné zastupitele 
a občany,  aby se vyjádřili k předloženému 
dodatku č. 1.   K tomuto nebyly dotazy 
ani připomínky. Starosta  nechal o tomto 
bodu hlasovat.  

 
Zastupitelstvo  Města Koryčany 

schvaluje,  15-ti hlasy přítomných zastu-
pitelů, dodatek č. 1 k zřizovací listině 
příspěvkové organizace města Koryčany 
„Domov pro seniory“    

add 9.  Převody majetku města
Starosta seznámil zastupitele s návr-

hem na převod nemovitostí ve vlastnictví 
města  a návrhu smlouvy na zřízení práva 
odpovídající věcnému břemeni k obec-
ním pozemkům v k. ú. Koryčany. Dále 
starosta seznámil zastupitele s návrhem 
na převod nemovitostí ve vlastnictví fi r-
my KOMEST, spol. s r. o. do vlastnictví 
města Koryčany.Podklady obdrželi všich-
ni zastupitelé v materiálech k jednání 
v zastupitelstvu. 

Starosta vyzval přítomné zastupitele 
a občany, aby se vyjádřili k předložené-
mu návrhu na převod majetku a k věc-
ným břemenům. K tomuto nebyly dotazy 
ani připomínky. Starosta  nechal hlasovat 
o jednotlivých převodech a věcných bře-
menech.  

Hlasování:  
1. Zastupitelstvu města Koryča-

ny neschvaluje, 15-ti hlasy přítomných 
zastupitelů odprodej části pozemku p. č. 
40 v šíří 4 m od chodníku až k zahradám 
ve vlastnictví Romana Svobody a Luďka 
Zezuly, viz. katastrální mapa. Za účelem  
vybudování přístupové cesty k zahra-
dám.

2. Zastupitelstvu města Koryčany 
schvaluje,15-ti hlasy přítomných zastu-
pitelů  smlouvu o  zřízení práva odpo-
vídající věcnému břemeni k obecním 
pozemkům   p. č.   2/1, 2/2, 4/5, 40, 42, 
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59/1, 97/4, 97/5, 97/8, 132, 167/3, 167/4, 
169/3, 169/4, 170/1, 171/5, 171/6, 171,28, 
171/35, 171/38, 216, 244/1, 276/1, 312/3, 
313, 314/2, 316/2, 440/27, 440/31, 1209/4, 
1223, 1225, 1229/2, 1229/3, 1231/2, 1232, 
1234/3, 1253/1, 12353/2, 1253/5, 1619/6, 
1619/7, 1619/10, 2215/15, v obci a k. ú. 
Koryčany pro stavbu „Koryčany, obnova 
NN, Tovární čtvrť, Lhotka, kterou povin-
ný Město Koryčany touto smlouvou ve 
prospěch oprávněného spol. E.ON Dis-
tribuce, a. s.  zřizuje právo umožňující 
využití zatížené nemovitosti pro účely 
zřízení a provozování zařízení distribuč-
ní soustavy v umístění venkovního vede-
ní NN včetně podpěrných bodů NN na 
části zatížené nemovitosti. 

3. Zastupitelstvu města Koryčany 
schvaluje,15-ti hlasy přítomných zastupi-
telů, smlouvu o zřízení práva odpovídající   
věcnému břemeni k obecním pozemkům   
p. č.   351/9, 351/10, 379/1, 382/2, 393, 
394/2, 461/9, 500/5, 524/1, 524/7, 551/1, 
680/2, 842/1, 856/1, 2581/3 v obci a k. ú. 
Koryčany pro stavbu „Koryčany, obnova 
NN,  Suchý řádek, kterou povinný Město 
Koryčany touto smlouvou ve prospěch 
oprávněného spol. E.ON Distribuce, a. s.  
zřizuje právo umožňující využití zatížené 
nemovitosti pro účely zřízení a provo-
zování zařízení distribuční soustavy 
v umístění venkovního vedení NN včetně 
podpěrných bodů NN a uložení kabelo-
vého vedení NN do a na části zatížené 
nemovitosti. 

4. Zastupitelstvu města Koryčany 
schvaluje, 15-ti hlasy přítomných zastupite-
lů výkup pozemků p. č.  1828/1 ostatní plo-
cha o výměře 408 m2 a p. č. 1828/2 ostatní 
plocha o výměře 235 m2 vše  k. ú. Lískovec 
z vlastnictví  KOMEST, spol. s  r. o. do vlast-
nictví Města Koryčany  za účelem dořeše-
ní      vlastnických vztahů k přístupové cestě 
k autobusové zastávce a k volební míst-
nosti v Lískovci za cenu sjednanou ve výši 
15.000,-Kč za oba pozemky.       
add 10. Schválení organizačního zabez-

pečení následujícího zasedání zastupi-
telstva

Starosta seznámil zastupitele a občany 
s organizačním zabezpečením následují-
cího zasedání zastupitelstva, jehož  návrh 
obdrželi všichni zastupitelé v materiálech 
k jednání v zastupitelstvu. 

Starosta vyzval přítomné občany 
a zastupitele, aby se vyjádřili k před-
loženému Návrh organizačního zabezpe-
čení následujícího zasedání. Organizační 
zabezpečení následujícího zasedání bylo 
doplněno o bod „Záchrana architekto-
nického dědictví hradu Cimburk“  

K tomuto bodu  nebyly vzneseny další 
dotazy ani připomínky. Starosta  nechal 
o tomto bodu hlasovat.  

Hlasování:
Zastupitelstvo Města Koryča-

ny schvaluje,  15-ti hlasy přítomných 
zastupitelů,takto doplněné organizač-
ní zabezpečení následujícího  zasedání 
zastupitelstva v Koryčanech, které se 
bude konat 23. června 2011 v 19 hodin.   

 add 11. Interpelace zastupitelů
Starosta otevřel interpelace  zastupite-
lů, na které současně odpovídal. 
• V interpelacích vystoupila zastu-

pitelka ing. Hana Jamborová, 
která poukázala na  používání 
chodníků a veřejného prostran-
ství k umístění reklam obchod-
níky  na náměstí, kteří tímto 
znemožňují průchod chodcům 
a průjezd maminek s kočárky 
a také tím ničí vysazenou zeleň 
a znemožňují  její údržbu. 

 Starosta- podnětem ing. Hany Jam-
borové se bude zabývat  Rada města 
Koryčany.  

• V interpelacích vystoupila zastupi-
telka  Ilona Vybíralová vznesla dotaz 
ke květinové výzdobě na náměstí 

• V interpelacích vystoupil zastupitel 
Rostislav Škrabal poukázal na pře-
kopy místních komunikací způso-
bené vlastníky nemovitostí z důvo-
du napojení inženýrských sítí k RD 

 Starosta- bude řešeno SUS Kroměříž
   

add 12. Diskuse 
Starosta otevřel diskusi, na které sou-

časně odpovídal na dotazy přítomných 
občanů 

• V diskusi  vystoupil pan Bc. Filip 
Manoušek, o. s.  z Polypejí, kte-
rý upozornil přítomné na neplat-
nost zasedání Zastupitelstva města 
Koryčany a to z důvodu, že nebylo 
řádně oznámeno na úřední tabu-
li místo, doba a navržený program 
tohoto jednání zastupitelstva.    

• V diskusi vystoupila paní Helena 
Šímová  poukázala na nutnost opra-
vy vozovky a chodníků před budo-
vou  společnosti KORYNA nábytek, 
a. s. v ul. Masarykova.  Jejím podně-
tem se bude následně zabývat rada. 

• V diskusi vystoupila paní Ludmila 
Selucká poukázala na nutnost pose-
kání trávy na obecním pozemku za 
objektem místní fary,  dále vznes-
la dotaz k její žádosti o umístění 
místního rozhlasu v ul. Zámecká 
a také k žádosti o pronájem pozemku 
v k. ú. Blišice. K této části dotazu 
paní Selucké se vyjádřil zastupi-
tel pan Rostislav Škrabal, který je 
současně členem osadního výboru 
v Blišicích. Zdůvodnil ji proč vydal 
osadní výbor zamítavé stanovisko 
k žádosti o pronájem pozemku.      

add 13. Návrh usnesení

Člen  návrhové komise pan Zde-
něk Šmela přečetl návrh usnesení, který 
zastupitelé vzali na vědomí.  

add 14. Závěr
Starosta pan Zdeněk Šmela  poděko-

val všem za účast na dnešním zasedání 
a jednání ve 20:30 hodin ukončil.

V Koryčanech dne 12. 5. 2011

Územní plán města Koryčany

Městský úřad v Koryčanech ve věci 
územního plánování v současné době 
pořizuje nový územní plán města, který 
nahradí dosud platný územní plán z roku 
1995 a jeho průběžné změny.

Cílem pořízení územního plánu je 
vytvoření předpokladu pro výstavbu 
a příznivé životní prostředí, pro hospo-
dářský rozvoj a pro soudržnost společen-

ství obyvatel území a uspokojení potřeb 
současné generace. Územní plánování 
zajišťuje  účelné využití a prostorové 
uspořádání území s cílem dosažení pro-
spěšného souladu veřejných a soukro-
mých zájmů na rozvoji území.

V současnosti jsou projekční práce 
na novém územním plánu ve fázi přijí-
mání podnětů k návrhu. Podněty podává 

fyzická nebo právnická osoba písemně 
na městském úřadu v Koryčanech. Poři-
zovatel zajišťuje spolupráci s oprávněnou 
osobou tj. projektantem, který poskytne 
výklad územně plánovací dokumentace. 
Následné fáze projekčních a projednáva-
cích prací jsou plánované tak, aby nový 
územní plán byl dokončen do konce roku 
2011.   



strana 6 Číslo 2/2011Koryčanský zpravodaj

Díky zodpovědným občanům ušetřila naše obec životnímu prostře-

dí řadu surovin,loni občané odevzdali k recyklaci 146 televizorů 

a 82 monitorů

Naše obec už několik let poskytu-
je občanům možnost třídit vysloužilé 
spotřebiče - mimo jiné televizory 
a monitory. Nyní můžeme přesně vyčís-
lit kolik elektrické energie, ropy, pri-
márních surovin a vody jsme díky tomu 
ušetřili životnímu prostředí, stejně jako 
o kolik jsme snížili produkci skleníko-
vých plynů nebo nebezpečného odpa-
du. Informaci nám poskytla analýza 
neziskové společnosti ASEKOL, která 
pro nás zajišťuje sběr a recyklaci obča-
ny tříděných elektrozařízení.

Zpětný odběr a recyklace jed-
né televize uspoří tolik energie, kolik 
spotřebuje žárovka za čtyři měsíce 
nepřetržitého svícení, spotřebu ropy 
osobního automobilu za 22 kilometrů 
jízdy nebo zabrání vzniku odpadní vody 
z deseti sprchování. Tato zjištění při-
nesla analýza dopadu sběru a recyklace 
televizorů a monitorů na životní pro-
středí, jejíž zpracování iniciovala spo-
lečnost ASEKOL.

Výsledek studie jednoznačně proká-
zal, že zpětný odběr elektrozařízení je 
pro životní prostředí přínosný.

Studie posoudila systém zpětné-
ho odběru televizorů a počítačových 
monitorů. Hodnotila jejich sběr, dopra-
vu a zpracování až 
do okamžiku finální 
recyklace jednotli-
vých frakcí vyřaze-
ných spotřebičů do 
nového produktu 
nebo k jejich koneč-
nému zneškodnění. 
Výsledky studie byly 
prezentovány jako 
spotřeba energie, 
surovin, emise do 
ovzduší, vody a pro-
dukce odpadu.

Z ,,Certifikátu 
E n v i r o m e n t á l n í -
ho vyúčtování spo-
lečnosti ASEKOL“ 
vyplývá, že občané 
naší obce v loňském 
roce vytřídili 146 
televizorů a 82 moni-
torů. Tím bylo ušet-
řeno 34 kWh elek-
třiny, 672 litrů ropy, 
170845 litrů vody 

a 1 534 tun primárních surovin. Navíc 
jsme snížili emise skleníkových plynů 
o 9 tun/tuny CO2 ekv.a produkci nebez-
pečných odpadů o 34 tuny/tuny.Když si 
uvědomíme, že např. osobní automo-
bil vyprodukuje za rok provozu 2 tuny 
skleníkových plynů a jedna čtyřčlenná 
domácnost průměrně ročně spotřebu-
je 2,2 MWh elektrické energie, jsou to 
impozantní čísla.

Přestože studie byla zaměřena pou-
ze na televize a monitory, přínos pro 
životní prostředí představuje recyklace 
všech ostatních druhů starých elektro-
spotřebičů.

Dík si tedy zaslouží všichni, kteří 
elektroodpad nevyhazují do popelni-
ce nebo dokonce do přírody, ale nosí 
jej do sběrného dvora. Letos byla obec 
Koryčany vybavena dalšími dvěma 
stacionárními kontejnery od firmy 
ASEKOL na odběr drobných elektro-
spotřebičů a kapesních baterií. Jsou oba 
červené barvy, jeden je umístěn naproti 
městského úřadu u farní zdi s ostatními 
kontejnery na tříděný odpad, druhý je 
v Jestřábicích před restaurací.

EKOLAMP - je nezisková organi-
zace, která byla na základě rozhodnu-

tí Ministerstva životního prostředí ČR 
zapsána dne 13. 12. 2005 do Seznamu 
výrobců elektrozařízení jako provozo-
vatel kolektivního systému pro skupinu 
elektrozařízení č.5 – osvětlovací zaříze-
ní. Zajišťuje sběr, svoz a recyklaci svě-
telných zdrojů a svítidel.

Město Koryčany je zapojeno do sys-
tému zpětného odběru elektrospotřebi-
čů a elektrozařízení –ELEKTROWIN, 
ASEKOL a také s firmou EKOLAMP.

Firma EKOLAMP odebírá prostřed-
nictvím sběrných míst (v Koryčanech 
na sběrném dvoře a také na Městském 
úřadu, kde je instalována malá odběr-
ná nádoba) na : kompaktní úsporné 
zářivky, výbojky, lineární (trubicové) 
zářivky do 40 cm, světelné zdroje s LED 
diodami.

EKOLAMP nesbírá: obyčejné žárov-
ky, reflektorové žárovky, halogenové 
žárovky. Zářivky do popelnice nepatří!, 
obsahují malé množství rtuti. Vyhoze-
ním zářivky do popelnice může dojít 
k jejímu rozbití.Uvolněná rtuť pak 
může poškodit životní prostředí nebo 
dokonce lidské zdraví.

Josef Prokeš, odbor životního prostředí 
MěÚ Koryčany. 
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Plánované ukončení 
analogového vysílání 

Prima televize 
v Koryčanech

důsledkem probíhající digitalizace 
televizního vysílání je i postupné vypí-
nání analogového vysílání. Termíny 
vypínání jsou dány nařízením vlády 
ČR č.161/2008 Sb., o technickém plá-
nu přechodu zemského analogového 
televizního vysílání na zemské digitál-

ní televizní vysílání, tzv. „Technickým 
Plánem Přechodu“ (dále ,,TPP). Vypí-
nání velkých vysílačů (zjednodušeně 
vysílačů s vyzářeným výkonem nad 
1 kW) je striktně určeno a postupu-
je po oblastech vytýčených v TPP od 
západu republiky k východu. Vypínání 
malých vysílačů není takto „nařízeno“, 
malé vysílače by se měly v oblastech, ve 
kterých již byly vypnuty velké vysílače, 
vypnout také, ale pokud další využí-
vání jejich kmitočtů nebrání procesu 
digitalizace, mohly by být provozovány 
až do listopadu 2011. Souběžné digi-
tální i analogové vysílání ovšem velmi 

zatěžuje ekonomiku televizních stanic 
a v současné situaci není v možnostech 
FTV Prima, aby nadále financovala 
provoz malých analogových vysílačů 
v oblastech, kde je již možné její pro-
gram přijímat digitálně. Naprostá větši-
na malých analogových vysílačů a pře-
váděčů Primy se tedy bude vypínat po 
oblastech určených TPP a v termínech 
dle TPP. Toto rozhodnutí se bude týkat 
i vysílače Primy v Koryčanech. Vysílač 
by se měl vypnout dne 30.6.2011.

V dané územní oblasti je možné dále 
přijímat digitální signál TV Prima na 
kanále 40 z vysílače Brno - Koj ál.

Vážení klienti České spořitelny,
dovolujeme si Vás tímto informovat, že v termínu od 

8. července do 5. srpna 2011 bude pobočka České spořitelny, a.s. 
v Koryčanech uzavřena a rekonstruována ve smyslu moderniza-
ce a za účelem poskytnutí klientsky příjemnějšího prostředí. 

Věřím, že rekonstruovaná pobočka přispěje ke spokojenosti 
občanů obce s Českou spořitelnou.

K dispozici jsou Vám tyto pobočky České spořitelny, kde 
můžete využít všech našich služeb:

Česká spořitelna a.s.
Městečko 250
696 32 Ždánice
Pondělí a středa: 9.00-12.30 13.30-17.00
Čtvrtek a pátek: 9.00-12.30 13.30-15.00
Úterý:   zavřeno

Česká spořitelna a.s.
Masarykovo nám. 29
697 15 Kyjov
Pondělí a středa: 8.30-17.00
Úterý a čtvrtek: 8.30-15.00
Pátek:   8.30-16.00

Děkujeme za pochopení - Česká spořitelna, a.s.

Sbor dobrovolných hasi  Lískovec 
pod záštitou M sta Kory any

Vás co nejsrde n ji zve na oslavu  

100 LET  ZALOŽENÍ
HASI SKÉHO

SBORU  V  LÍSKOVCI 

v sobotu 2. ervence 2011 

Program :

14,00 hodin :  nástup sbor  p ed hasi skou zbrojnicí, 
                     pr vod obcí, položení v nce u pomníku padlých, 
                     mše svatá u kapli ky sv. Vojt cha na návsi, 
                     ukázkové hašení  historickou i novodobou technikou,
                     odchod na výletišt

19,30 hodin : tane ní zábava 

„ ervencová noc “
Po celou dobu k tanci a poslechu hraje dechová hudba 

ŽADOVJÁCI
bohatá tombola – ob erstvení

T šíme se na Vaši návšt vu

Přečetli jsme …
Nestává se často, abychom mohli 

seznámit s knihou, kterou napsal občan 
Koryčan. Jde o titul, který se navíc týká 
našeho blízkého okolí. Pan Bc. Pavel 
Selucký napsal knihu „Sv. Kliment 
u Osvětiman a Velká Morava“. V neob-
vykle širokém záběru se pokusil shrnout 
vše, co je o této hoře známé, počínaje 
archeologickými výzkumy, literárními 
památkami a historickými souvislost-
mi vedoucími na Balkán a východní 
Evropu. Kniha je doplněna množstvím 
obrázků a fotografi í, popisující tuto 

problematiku. Čtenáři se seznámením 
s touto knihou rozšíří pohled nejen na 
tuto horu, ale celou problematiku Velké 
Moravy a její dobu.

Kniha je v Koryčanech k dostání.

Letošní rok je úrodný, v krátkém 
čase vychází další kniha místního autora 
o místní problematice. Je to titul koryčan-
ského rodáka, pana Mgr. Pavla Fabiánka 
s názvem „Kapitoly z historie Koryčan“, 
s podtitulem: Zapomenutá období roz-
voje podnikání v Koryčanech. Kniha 

zachycuje oblast a období, kterým nebyla 
v minulosti věnována publikační péče. Je 
to obdivuhodný počin, kniha je psaná čti-
vě, se znalostí tématiky, doplněná velkým 
množstvím obrázků, dokumentů a foto-
grafi í, z nichž některé jsou zcela neznámé 
a tím unikátní. Střední a starší generace 
si osvěží vzpomínky, mnohdy už zapo-
menuté, mladým pak ukáže minulost 
Koryčan tak, jak ji dosud neznali.

Rovněž tato kniha je k dispozici 
k zakoupení.

Ing. Jaroslav Kočí
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SVÁTEK  MATEK
Naše Základní škola i v letošním 

školním roce spolupracuje s paní Tká-
čovou, která připravuje pro děti prv-
ního stupně různé pracovní činnosti. 
Vždy pro děti obstará veškerý potřebný 
materiál a pomůcky a s velkou trpěli-
vostí všem vysvětlí pracovní postup. 
Děti potom ve skupinkách vytvářejí 
různé výrobky. 

Před vánočními svátky si děti pod 
jejím vedením vytvořily nádherné voňa-
vé gelové svíčky a  nyní,  k  příležitosti 
Svátku matek, děti vyráběly pro své 
maminky krásné korálky. Všichni  se 
na její návštěvu vždy velmi těší  a proto 
doufáme, že s naší školou bude spolu-
pracovat i nadále.

FILMOVÝ FESTIVAL ZLÍN
Každoročně se naše škola zúčastňuje 

Filmového festivalu ve Zlíně. Letošní rok 
byl v pořadí 51.

 Zahájení se koná ve Velkém sále 
kina. Velkolepé zahájení pod taktovkou 
Dany Morávkové a Jana Čenského je pro 
všechny velkým zážitkem. V doprovodu 
pohádkových postaviček si každé dítě 
vzpomene na svoji oblíbenou pohádku.  

Letošní ročník byl zahájen českým 
muzikálovým fi lmem v 3D provedení 
s názvem V PEŘINĚ. V hlavní roli Lucie 
Bílá a Jirka Mádl připravili dětem skvělý 
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Kulturní akce ve školním roce 2010/2011 pro žáky 2. stupně ZŠ
Už rok a půl uvádí Slovácké divadlo v Uherském Hradiš-

ti slavný příběh Obchodník s deštěm Richarda Nashe.  „Je to 
taková nádhera, že předčí i slavný fi lm,“   napsala hercům dojatá 
Marie Veselá z Uherského Ostrohu . I  žáci 2. stupně naší školy  
jí mohli dát zapravdu dne 27.4.2011.

Byla to  hra o naději, o touze, o hledání sebe sama, o síle 
v člověku, o lásce  a o radosti z obyčejného života. Vedle před-
stavitelky hlavní ženské role Pavlíny Vaškové jsme mohli obdi-
vovat další osobnosti uherskohradišťské scény – Tomáše Šula-
je  v titulní roli, Vladimíra Doskočila, Davida Vaculíka, Petra 
Čagánka .  Režisér   Igor Stránský nás svým skvělým provede-
ním  přesvědčil o tom, že: „ Když není vláha – příroda vadne 
a hyne. Když není láska – uvadá srdce.“ 

                                                                    
                                              

Derniéra úspěšné hry proběhla v pátek 
20. května v 19.00 hodin.

Divadélko bratří Čapků z Hradce 
Králové nás navštívilo poprvé a všichni 
jsme byli nadšeni. Představení proběh-
lo   17. května  v tělocvičně základní 
školy  na Masarykově ulici. Děti hod-
notily výstupy herců  velmi kladně, 
bavily je  a současně si odnesly i poučení do literatury. Bylo to 
velmi příjemné zpestření výuky. 

 
Divadelní představení s názvem Legenda V+W aneb Pří-

běh Osvobozeného divadla je souborem ukázek nejslavnějších 
divadelních her autorů Jiřího Voskovce a Jana Wericha. Ve více 
než šedesáti minutách Michal Moravec a Vít Troníček  přiblížili 
divákům  nejzásadnější  okamžiky života   i kariéry těchto mis-
trů českého humoru. Odborný výklad doplňoval chronologicky 
řazené úryvky dialogů a písní, dokumentující rozsah a význam 
tvorby Osvobozeného divadla a jeho vliv na vývoj českého diva-
dla 20. století. Vzhledem k tomu, že oba protagonisté předsta-
vení navázali velmi úzký kontakt s publikem a divadelní teorie 
byla vtipně a nenásilně zakomponována mezi ukázky  z divadel-
ních her, bylo představení svěží, plné humoru, což se ukázalo na 
velmi spontánní reakci nejen žáků, ale i učitelů.

Další úspěšnou akcí, která se uskutečnila dne 26.5.2011, 
byl výchovný koncert. Manželé Kocůrkovi  z Rájce – Jestřebí 
nechali zaznít v prostorách naší tělocvičny hudbu reprezentující 

období renesance, gotiky a baroka. Ke svému vystoupení použí-
vali kromě klasických nástrojů ( housle, kytara)  i nástroje, kte-
ré si žáci nemohou běžně poslechnout, např. kostěnou píšťalu,  
vzdušnicový šalmaj ze 16. století, píšťalu s měchuřinou a bordu-
nem  ze 13. století  či kastaněty španělských tanečnic. Lidovou 
hudbu prezentovaly nám opět méně známé  nástroje, jako jsou 
pastevecké fujarky, rustikální fl étny a slovenská fujara z Detvy.  
Spousta krásné hudby na netradiční nástroje zaujala posluchače 
natolik, že jejich výkony ocenili zaslouženým potleskem. 

V neposlední řadě nemohu nevzpomenout spolupráci naší 
školy s vedoucí Městské knihovny v Koryčanech Ilonou Vybíra-
lovou, která připravila pro žáky všech ročníků besedy, při nichž 
si žáci mohli ověřit své literární znalosti a  tvůrčí schopnosti 
v této oblasti. Taktéž mohli získat nové poznatky z oblasti medi-
ální výchovy, byli upozorněni  na  netaktnost některých médií 
a na  jistá nebezpečí vyplývající z využívání určitých  mediál-
ních služeb. 

                   

    
I v příštím roce se bude snažit opět zajistit pro  žáky kvalitní 

a zábavné kulturní akce  v rámci  Školního vzdělávacího plánu.
                                               Mgr. Eva Košutová 

fi lmový prožitek. Po představení se v pro-
storách před kinem konala autogramiáda 
účinkujících herců. Nechyběly ani slad-
kosti a upomínkové předměty. Návštěva 
festivalu byla pěkným dárkem ke Dni 
dětí. Věříme, že se nám podaří ve spolu-
práci s KRPŠ tuto tradici zachovat.   
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Wiczmándyho slovo
Dne 24. května 2011 se naše ško-

la zúčastnila druhé části projek-
tu  „História kráča s nami“ s názvem 
„Wiczmándyho slovo“ ve slovenské ško-
le Budkovce v rámci mezinárodní spo-
lupráce škol. Za naši školu se zúčastnila 
děvčata z dramatického kroužku, který 
vede Mgr. Olga Kalandrová. Jmeno-
vitě Lenka Šohajová, Anna Vrbová, 
Denisa Vavřínková, Zuzana Tylšarová, 
Anna Daňková, Anna Navrátilová, za 
pedagogický dozor Mgr. Jana Župková 
a Mgr. Jana Marková.

Vše se konalo v Kulturním domě 
Budkovce za přítomnosti pana 
ing. Matěje Wiczmándyho, PaeDr. Zde-
ny Hlaváčové z Krajského školského 
úřadu v Košicích, starosty obce Bud-
kovce bc. Mariána Uhrina  a samozřej-
mě žáků ZŠ Koryčany, ZŠ Budkovce 
(Slovensko) a Gymnázia Laszky (Pol-
sko).

V 9.00  vše za velké účasti žáků 
a obyvatel obce Budkovce začalo poví-
dáním o známém rodě Wiczmándy, 
jehož příslušníci stále žijí v obci,  potom 
přišly na řadu děti. Bylo zde předvede-
no  sedm různých ztvárnění pohádky  
Červená Karkulka v českém, sloven-
ském, anglické a německém jazyce 
a v zemplínském  nářečí.  Všichni 
účastníci dostali symbolické ocenění 
a upomínkové předměty. 

Večer se ve školní jídelně konal raut, 
na kterém si všichni zúčastnění peda-
gogičtí pracovníci vyměnili zkušenosti 
z nacvičování. Akce byla velmi zdařilá 
a za rok se opět těšíme na shledání.                                                                  
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Příroda – místo pro poznávání i odpočinek
Základní škola v Koryčanech ve spo-

lupráci se svým zřizovatelem Městem 
Koryčany podala v únoru letošního roku 
žádost o fi nanční podporu projektu „Pří-
roda – místo pro poznávání i odpočinek“. 
Tato žádost byla směřována na Minis-
terstvo pro místní rozvoj v rámci pod-
pory obnovy a rozvoje venkova z dotač-
ního titulu č.4: Podpora zapojení dětí 
a mládeže do komunitního života v obci. 
Žádosti bylo vyhověno, a tak bude v prů-
běhu hlavních prázdnin realizován náš 
záměr. Na zahradě školy na Masaryko-
vě 161 bude vytvořena učebna v přírodě 
s přírodním biotopem, v zahradě škol-
ní jídelny bude vybudováno místo pro 
odpočinek. 

Učebna v přírodě - zahrnuje vybu-
dování stolů a přenosných laviček z pří-
rodního materiálu, eventuelně pergoly 
či přístřešku, aby byla možnost využití 
i v nepříznivém počasí. Učebna bude 
vhodně umístěna na dvoře tak, aby pobyt 
dětí v ní nerušil život v biotopu, ale záro-
veň tak, aby z ní bylo možno biotop 
pozorovat. Přírodní biotop - bude zahr-
novat jezírko, skalku, botanickou zahrád-
ku, případně další komponenty doplněné 
podle prostorových možností a návrhů 
žáků. Na rozdíl od učebny bude biotop 
vytvářen průběžně v několika etapách, 

dokud nedojde k nastolení rovnováhy 
v budovaných ekosystémech. Jednotlivé 
části biotopu se postupně opatří zaříze-
ními technického rázu (meteostanice, 
jednoduchý sluneční kolektor, zimoviště 
pro ježky, budky a krmítka pro ptactvo, 
budky pro netopýry atd.). Účelem těchto 
zařízeni bude zvýšení ekologického pově-
domí návštěvníků, zejména dětí a využi-
jí se pro praktickou výuku. Vzhledem 
k charakteru projektu mohou budování 
učebny a tvorba biotopu probíhat časově 
nezávisle na sobě.

V prostoru školní zahrady za budovou 
školní jídelny pak vznikne místo pro odpo-
činek žáků. Travnaté plochy budou uprave-
ny, v areálu budou osazeny dva herní prvky 
pro mladší žáky a také altánek pro posezení 
v přírodním prostředí. Část plochy by měla 

Některé z návrhů žáků:

být také zpevněna a připravena pro vybu-
dování malého venkovního hřiště.

V obou místech projekt počítá 
s výsadbou okrasných stromů a keřů 
typických pro místní prostředí a dlou-
hodobým udržováním zelených ploch. 
K práci na našem projektu byli aktivně 
přizvání mladší i starší žáci školy, kteří se 
vyjadřovali především grafi ckou formou. 

Realizací tohoto projektu dojde k čás-
tečnému naplnění střednědobého plánu 
školy, ve kterém bylo vytvoření „zelené 
učebny“ a místa pro odpočinkové a spor-
tovní aktivity žáků jedním z důležitých 
bodů rozvoje naší školy. Chci i touto ces-
tou poděkovat zřizovateli školy, Městu 
Koryčany, za dlouhodobě projevovanou 
velkou podporu naší školy.  

RNDr.Vlastimil Válka, ředitel školy

PROVOZ SPORTOVNÍHO CENTRA PŘI ZŠ KORYČANY VE ŠKOLNÍM ROCE 2010/2011
Sportovní centrum je v provozu ve 

dnech pondělí – sobota. Dopoledne 
využívají halu žáci během hodin tělesné 
výchovy, kromě žáků ZŠ i žáci SOU. Hala 
je využívána i žáky pro různé sportovní 
aktivity, soutěže a turnaje mimo školní 
vyučování.

V odpoledních hodinách v době od 
15.30 do 21.30 je hala plně vytížena pro 
sportovní aktivity veřejnosti. 

Sauna je v provozu každý den, využí-
vají ji pravidelní návštěvníci i náhodní 

klienti. 
Týdenní provoz je přibližně 14 

hodin.
Tělocvičnu využívají k tréninku mla-

dí fotbalisté od žáků až po dorostence, 
veřejnost projevuje především zájem 
o využití haly na zápasy v kopané, nohej-
balu, tenisu, basketbalu, badmintonu 
a fl orbalu. 

O provoz posilovny mají zájem přede-
vším ženy, ale klienty tvoří i muži. Posi-
lovna je brána jako doplňková činnost 

sportovního centra, proto je otevřena 
v návaznosti na činnost sauny a tělo-
cvičny.

V neděli je vždy prováděn celkový 
úklid haly.

Největší vytížení haly nastává v obdo-
bí měsíců září – květen. Menší zájem 
v letních měsících je způsoben nástupem 
hezkého počasí a možnosti sportování 
v přírodě.

Mgr. Miroslav Bieber, 
správce sportovního centra
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Akademie nejen 

3. věku v Měst-

ské knihovně v 

Koryčanech

Rada města Koryčany

vyhlašuje soutěž: Rozkvetlé  Koryčany
O nejpěknější květinovou výzdobu
domů v roce 2011
Účastníkem může být každý, kdo podá návrh na ocenění vlastního nebo i cizího 
domu
v Koryčanech, Lískovci, Blišicích a Jestřabicích.

Kategorie: 
A) rodinné domy
B) bytové domy
C) balkony
D) podnikatelské objekty a instituce
Místa s květinovou výzdobou musí být viditelná z veřejných prostranství.

Přihlášky musí obsahovat:
• jméno a příjmení majitele
• uvedení kategorie
• adresu výzdoby
• případně fotografi i

Přihlášky doručte nejpozději do 31.08.2011 osobně na podatelnu nebo
poštou na adresu Městského úřadu v Koryčanech.
Vyhodnocení provede 7 členná komise.
První tři místa v každé
kategorii obdrží fi nanční odměnu: 
 1.místo -1500,- kč
 2.místo -1000,- kč
 3.místo  - 500,-kč
 4.-6.místo-obdrží kompost vyrobený v kompostárně  
 odpadového centra města Koryčany 

Rada města Koryčany

Podle vzoru ostatních knihovnic jsem 
se rozhodla i já v Koryčanech uspořádat 
pro seniory akademii.

Jedná se volný cyklus přenášek na 
různá témata.

Naše akademie zahajovala až v pro-
sinci a to přednáškou na téma – Božena 
Němcová a její záhadný původ, jak už 
to v Koryčanech bývá, účast byla sla-
bá. Nenechali jsme se odradit a na dru-
hou přednášku na téma Tradiční čínská 
medicína už byla knihovna plná, ale to  
bylo spíše tématem, souvisejícím s naším 
zdravím, přednášela nám Mgr. Alena  
Kubáčková. Další přednáškou jsme se 
pomyslně přenesli do vzdáleného Japon-
ska, které nám poutavě přiblížil Mgr. 
Robert Svačina.

Protože se neustále hovoří o nejrůz-
nějších nástrahách na internetu, tak jsme 
jednu přednášku věnovali Facebooku 
a možnosti této sociální elektronické 
sítě, která spojuje celý svět.  Může nejen 
pomoci nalézt přátele, ale je bohužel 
i zdrojem informací pro třetí osoby!    

Na další přednášce jsme se ocitli 
v Jihoafrické republice, kterou nám při-
blížil pan Lubomír Nešpor svým vyprá-
vění z dlouholetého života v této zemi.

Květnová procházka po architekto-
nických památkách našeho města se líbi-
la všem zúčastněným, počasí nám přálo 
a vychutnali jsme si výhled na Koryčany 
jak z pohledu ze zámku, tak pak od kaple 
sv. Floriána.

Poslední přednáška bude  z historie 
města a budeme pátrat po stopách židov-
ské obce v Koryčanech .

Celý cyklus přednášek si neklade pře-
hnané ambice být vzdělávacím  kurzem, 
ale  spíš klubem pro setkávání seniorů při 
lekcích se zajímavou tématikou.

Příští rok v září se zahájí již druhý 
ročník Akademie 3.věku,  v knihovně 
v Koryčanech.

Věřím, že si své pozitivní dojmy mezi 
sebou sdělíte a setkáme se ještě v hojněj-
ším počtu než v letošním „školním“ roce. 
Budeme se již scházet v nových prosto-
rách, které knihovna získala sloučením 
s informačním střediskem.

Na všechny se moc těším a všem 
účastníkům a čtenářům přeji krásné léto 
plné odpočinku a relaxace.   

Vaše knihovnice Ilona Vybíralová

KDO POZNAL TĚ, TEN MĚL TĚ RÁD.
UMĚLA JSI POMOCI, POTĚŠIT I ROZESMÁT.
PRACOVALA VŽDY DO ÚNAVY, KLIDU SOBĚ
NEDOPŘÁLA, ZA VŠE DOBRÉ, CO JSI VYKONALA,
NEZBÝVÁ NEŽ DĚKOVAT.
KDYŽ UMŘE MAMINKA, SLUNÍČKO ZAJDE,
V SRDCÍCH UHNÍZDÍ SE SMUTEK A CHLAD.
PO CELÉM SVĚTĚ ACH SOTVA NAJDE SE,
KDO BY JAK MAMINKA MĚL RÁD.

TAKOVÍ LIDÉ BY NEMĚLI UMÍRAT …
Dne 21.8.2011 tomu bude již neuvěřitelných 15let,
Co nás navždy opustila dcera, manželka, maminka, sestra, teta a babička

Paní EVA ŽAMPACHOVÁ roz. Masaříková
S LÁSKOU A ÚCTOU VZPOMÍNAJÍ
RODIČE Pavel a Marie Masaříkovi
MANŽEL Břetislav
DCERA Romana s rodinou
SYN Libor s manželkou
VNOUČEK Mareček
BRATR Pavel s rodinou
Babička Žampachová
a celá rodina
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ODVOZ A LIKVIDACE AUTOVRAKŮ

ZDARMA
včetně

Vystavení dokladu o ekologické likvidaci Vašeho autovraku 
NA MÍSTĚ

Tel: 777 550 621                  
608 749 219                 Autovrakoviště Třebětice

Generali Pojišťovna a.s. pro Vás připravila

Příklad pojištění  

Rodinný dům v hodnotě 3 000 000 Kč

Pojistné od 2 160 Kč

Pro stávající klienty Generali 20% sleva
Možnost dalších připojištění
Nulová spoluúčast

Generali Pojišťovna a.s., agenturní kancelář Kyjov

Martina Chrbjátová, tel.: 739 996 687 
e-mail: martina_chrbjatova@generali.cz
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POHÁDKOVÝ LES TROCHU NEPOHÁDKOVĚ PROMOČENÝ

Letos se již po jedenácté otevřely pomyslné brány Pohádko-
vého lesa u Zdravé vody v Koryčanech.

Je to neuvěřitelné, že ti, kteří v prvních ročnících stáli sta-
tečně na stanovišti jako pohádková bytost, dnes přicházejí se 
svými ratolestmi jako návštěvníci.

Loni byla jediná pauza, před termínem opravdu vydatně 
pršelo, promáčená cesta by se stala nebezpečnou.

Bohužel, ale ani letošní ročník se neobešel bez deště, tento-
krát už po třetí nás déšť zahnal.

Ráno bylo zataženo, předpověď slibovala pouze přeháň-
ky. Doufali jsme, že se objeví až odpoledne, bohužel. Všichni 
zúčastnění ve většině přišli připraveni v kostýmech splnit svůj 
úkol být pohádkovou bytostí pro dnešní dopoledne.

Zahájili jsme jako obvykle v 9.00 hodin, většina došlých 
návštěvníků byla připravena na nepříznivé počasí a užila si pro-
cházku. Po hodině jemného mrholení začalo vydatně pršet a to 
už jsme děti z lesa odvolali a museli akci ukončit. Přesto se na 
nás přišlo podívat víc jak 100 návštěvníků.

Chtěla bych touto cestou poděkovat všem dětem, které se 
zúčastnily  jako pohádkové bytosti, paní učitelce Pavle Doman-
ské za skvělou přípravu svého vystoupení s trpaslíčky a Sněhur-
kou, bez nich bychom si už pohádkový les ani nedovedli před-
stavit.Všem Vám , kteří jste se na přípravě a samotném chodu 
akce podíleli,  děkuji.Děkuji  vedení města za spolupráci  při 
zajištění technického zázemí celé akce. Vytrváme a nenechá-
me se  odradit počasím a příští rok se  brány Pohádkového lesa 
v Koryčanech zase otevřou.

                                              Ilona Vybíralová
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Beltine - slavnosti Ohňů
Cože to naši předkové vlastně slavili? 

Na přelomu končícího jara a začínajícího 
léta je příroda již zcela probuzená, vše 
je jakoby čisté, neomšelé, probouzejí se 
touhy milovat a plodit potomstvo; je čas 
lásky. Svátkem Beltine začíná v keltském 
kalendáři světlá polovina roku , pro větši-
nu tvorů ta lepší, vždyť je to období tepla, 
růstu a sklizně. Světlá polovina roku pře-
dá vládu období tmy až svátkem Samain, 
začátkem listopadu (na naše Dušičky) ... 
ale to je ještě daleko.

Beltine je svátek radostný. 
Podle vzoru předků  jsme v převlecích 

čarodějů a čarodějek  vyrazili z Náměstí 
směrem na Češky. Cestou jsme plnili 
různé úkoly a dozvěděli jsme se spoustu 
informací o rostlinách, které rostou pří-
mo v parku.

Na Češkách jsme zahájili hlavní 
program, promenádu všech čarodějů 
a čarodějek a vyhodnocení nejkrásněj-
šího. Diplomy a sladké odměny dostali 
všichni.

 Pak už si mohli nechat přikrášlit svůj 
čarodějný vzhled úpravou svých nehtů 
od odbornice paní Milušky Němcové 
z Kroměříže. Mohli si nechat nahlédnout 
do budoucnosti pomocí věštby dle čísel 
ve svém narození nebo podle stromo-
horoskopu  nebo i z karet. Pak jsme se 
shromáždili kolem ohně a paní Daníč-
ková pronesla modlitbu  - poděkování 
přírodě. Poté probíhaly obřady bílého 
a černého ohně.

No a pak už oheň 
patřil špekáčkům. 

Celé akce se 
zúčastnilo 30 lidí, šlo 
nám o to, aby děti spo-
lečně s rodiči strávily 
spolu čas v přírodě 
a při něčem zajíma-
vém. Na pomoc nám 
přišly i holky „hasičky“ 
paní Franková a Nor-
ková, které se postara-
ly i o trochu soutěžení 
a hrátky v přírodě. Za organizační tým 
prvního ročníku slavností ohňů se na 
příští ročník opět těší Ilona Vybíralová, 
Zuzka Daníčková a Květka Daníčková.

Přijďte se svými dětmi nebo vnuky 
společně do přírody a zažijte příjemné 
chvíle.

Svátek Samain budeme také letos sla-
vit, ale v prostorách knihovny.

  Ilona Vybíralová


